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БЕОГРАД – Министар за рад, запошљавање, борачка и социјална питања Александар
Вулин сматра да су они који су лидера СРС Војислава Шешеља пустили из Хашког
трибунала, а нису га пустили пре годину дана, вероватно веома разочарани бројем људи
који је из читаве Србије он успео да прикупи на митингу у Београду.

  

  

„Оно што је рекао не заслужује коментар. Дневник увреда ће се свакако наставити али
оно што јесте важно и треба да кажемо да је ово крај приче”, изјавио је Вулин Танјугу
током боравка у Паризу.

  

Он је рекао да више не треба говорити о некаквој великој политичкој снази Шешеља, али
треба говорити о томе да свако враћање мржње у наш свакодневни живот и наш
свакодневни говор може изазвати само невољу и само несрећу.

  

  

„Искрено се надам да они који су Војислава Шешеља пустили а пре годину дана нису, под
истим разлозима и истим оправдањима, неће инсистирати да га вратимо да не би
изазивали несрећу коју Шешељ сам стално призива и стално покушава да дозове”, навео
је Вулин.
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(Танјуг)
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